
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. április 04. (18:00-19:29)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöki megbízottja

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10.Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók, aktualitások

2. Egyebek
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Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 30-án részt vett egy
hosszú beszélgetésen a Dékányasszonnyal és ugyanaznap a Gólyatábor főszervezőivel
ellátogattak a Kancellár Úrhoz. 2-án tartottak egy Szerv találkozót, amin főként a
Vezetőképző táborról esett szó és Fejes Zsófiával felkérték a Diákjóléti Bizottság következő
potenciális elnökét. 30-án részt vett a leendő Tanulmányi Bizottsági elnökének felkérésén is.
3-án jelen volt kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, ma pedig kari Vezetői értekezleten.
Október 18-19-re a Kommunikációs Iroda szeretne szervezni egy rendezvénysorozatot a PPK
20. éves születésnapjára. Ez a nap tanítási szünet lenne ünnepséggel egybekötve,
mindazonáltal szeretnének esetleg queez estet, ruhacserét, könyvvásárt, és/vagy művészeti
kiállítást tartani. Továbbá azt osztja meg, hogy ebben a félévben több, mint 1600 hallgató fog
záróvizsgázni, ami a diplomaosztók dátumára lehet hatással. Így lehet, hogy
meghosszabbodnak a záróvizsgák, amiknek a potenciális dátuma július 27-e és 31-e közé
esik, avagy július 23-ától lesz várható.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy a KÖB-ön keresztül nem tudják támogatni a
hallgatókat a sítáborral kapcsolatban, így másik utat keresnek ennek. Jelenleg a probléma
megoldására a rendkívüli ösztöndíj ötletén gondolkodnak, amivel kapcsolatban felsőbb
szintekről várja a visszajelzést. Felkérték a Deák Barbarát a Diákjóléti Bizottság élére elnöki
pozícióba, aki elfogadta a felkérést, újabban pedig egy potenciális esélyegyenlőségi
referensen gondolkodnak.

Szupkay Benedek beszámol arról, hogy mostanában az 5-én megrendezésre kerülő
ELTE felező buli promózásával foglalkoztak, ezzel kapcsolatban Szilágyi Anna, az EHÖK
Kommunikációs alelnöke egy nagy promóciós tervet készített el, ami mentén fognak innentől
haladni. Továbbá azt osztja meg, hogy elkezdték a PPK Pop-up kampányát és a #mediagroup
tagjai jelen voltak a Társas Esten és a Megvendégelésen is fotózni.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy a múlt héten, szerdán Tóth Cintia helyett
jelen volt EHÖK Elnökségi ülésen, ahol szó volt az ISZTK keretekről, amik még egyeztetés
alatt állnak a Hallgatói Pénzügyi Osztállyal. A kari költségvetési pénzügyeket is hamarosan
megkapják. Az EHÖK elkezdett egy olyan programot, amibe igyekeznek bevonni tehetősebb
Alumni tagokat és a segítségükkel egy campusfejlesztési kampányt elindítani. Emiatt minden
karnak össze kell írnia holnap este 6-ig, hogy milyen eszközökre lenne szükségünk,
projektortól kezdve, mikrón át, székekig, asztalokig. Ehrenberger Blanka mondja, hogy
szerinte prioritás lenne az IZU-ba egy új mikró és projektorok.

Harangozó Pálma beszámol arról, hogy jelen volt Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen
hétfőn, ma reggel pedig a Pszichológia Intézet Intézeti Tanácsán.
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Téglási Berta beszámol arról, hogy jelen volt a mai nap reggelén a Pszichológia
Intézet Intézeti Tanácsán, 30-án pedig 2 személyi szavazás zajlott le Hallgatói Önkormányzat
tagjairól, amik sikeresen zárultak.

Andrónyi Réka arról számol be, hogy a múlt hét folyamán kis csapatos megbeszélésen
volt jelen, a SEK napon pedig április 25-26-án lesz megtartva. Továbbá azt osztja meg, hogy a
szombathelyi kirendeltség sportcsarnokának holnap lesz az avató ünnepsége.

Gál Anna azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Horváth Szonja beszámol arról, hogy 30-án részt vett a Kancellár Úrral folytatott

megbeszélésen.
Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy a képződő Animátor családoknak

lezajlottak a szituációs témájú képzések 27-e és 29-e között. 27-én este megrendezésre került
a Társas Est esemény, 30-án pedig ő is jelen volt a megbeszélésen Kancellár Úrral. Továbbá
30-án lezajlott az első Megvendégelés. Felkérték Besenyei Bence Tituszt a
Rendezvényszervező Bizottságba logisztikáért felelős bizottsági tagnak, aki el is fogadta a
felkérést. Vasárnap tartottak egy Szerv találkozót, hétfőn a PPQ rendezvény elmaradt. A
tegnapi nap folyamán Dobi Hannát felkérték szintén a Rendezvényszervező Bizottságba
kulturális referensi pozícióba és ő is elfogadta a felkérést. Még azt osztja meg az Elnökség
tagjaival, hogy május 5-e és 7-e között kerül megrendezésre a Vezetőképző tábor.

2. Egyebek

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:29 perckor lezárja.

Budapest, 2023. április 04.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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